
Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego 

OZK.0022.23.1.2022.JT 

 

Protokół Nr 189/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 30 czerwca 2022 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:10 zakończenie o godz. 12:25 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys 

 Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś, Stanisław Czochara 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Wojciech Chodorek 

 Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Tomasz Wosk 

Osoby zaproszone: 

 Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli Tomasz Brymora 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach 

 Główny Inżynier Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Adam Sikora 

 Projektant pracujący dla firmy PKB INWEST BUDOWA Ostwald M.P. Sp. komandytowa,  
ul. Władysława Reymonta 30, 05-091 Ząbki 

 Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa Witold Tutak (nie był obecny na 

posiedzeniu) 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2022 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z 

ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu 

osób niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy 

rodzinie i kierowników powiatowych urzędów prac. 

4. Informacja dotycząca wniosku Dyrektor Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej 

w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zakup i montaż klimatyzatorów do gabinetów 

terapeutycznych w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej oraz zabezpieczenie na ten cel 



środków w budżecie powiatu. 

5. Opinia dotycząca wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki 

w Stalowej Woli o zabezpieczenie środków finansowych na wymianę wykładziny 

podłogowej w auli w/w zespołu szkół. 

6. Opinia dotycząca wniosku Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli o 

zabezpieczenie środków w budżecie Powiatu na malowanie ścian oraz remont parkietów 

w salach lekcyjnych i korytarzu drugiego piętra. 

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

wykorzystanie odcinka kanalizacji deszczowej będącej własnością Powiatu 

Stalowowolskiego. 

8. Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie wsparcia 

finansowego imprezy plenerowej pn. „Festiwal Rzemiosła Lasowiackiego”. 

9. Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie wsparcia 

finansowego regionalnej imprezy plenerowej pn. „III Lasowiacki Festiwal Pierogów” oraz 

objęcia jej honorowym patronatem Starosty. 

10. Wniosek Zarządu Terenowego Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego 

Policjantów Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli w sprawie wsparcia 

finansowego spotkania z okazji Święta Policji. 

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 

zawierających azbest. 

12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2022 rok. 

13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie opracowania planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu 

terytorialnego odrębnymi ustawami na rok 2022. 

14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany planu finansowego dla 

wydzielonego rachunku- Funduszu Pomocy. 

15. Wniosek Placówki Interwencyjnej dla Dzieci i Młodzieży w Stalowej Woli prowadzonej 

przez Stowarzyszenie Opieki Nad Dziećmi Oratorium Im. bł. ks. Bronisława Markiewicza 

w Stalowej Woli o zwiększenie kwoty dotacji na rok 2022. 

16. Przyjęcie protokołów: 

              - Nr 187/2022 z dnia 10 czerwca 2022 r. 

              -Nr 188/2022 z dnia 22 czerwca 2022 r. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 189. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 5, 



przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2022 na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie 

z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu 

osób niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy 

rodzinie i kierowników powiatowych urzędów prac. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli Tomasz Brymora 

poinformował, że Powiatowy  Urząd Pracy  w Stalowej Woli  na podstawie pisma z dnia 27 czerwca 

2022 r. zwrócił się z wnioskiem o dokonanie zmian w planie  podziału środków  Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  przyznanych  dla Powiatu Stalowowolskiego na 

realizację zadań z zakresu aktywizacji  zawodowej  osób niepełnosprawnych w 2022 r. 

Pan Dyrektor wyjaśnił, że Powiatowy Urząd Pracy w Stalowej Woli zawnioskował o to, aby 

zmniejszyć o kwotę 50 000,00 złotych środki na zadanie, jakim jest udzielanie osobom 

niepełnosprawnym jednorazowo środków na podjęcie działalności gospodarczej, a dofinansować 

tą kwotą zadanie, jakim jest dokonywanie zwrotu kosztów wyposażenia stanowiska pracy osoby 

niepełnosprawnej. Dyrektor  Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli 

poinformował, że po dokonaniu tej zmiany limit środków na zadanie, jakim jest dokonywanie 

zwrotu kosztów wyposażenia stanowiska pracy osoby niepełnosprawnej, wyniesie 

250 000,00  złotych. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby 

zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Pan Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 189/1256/2022 w sprawie przyjęcia  projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez 

Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2022 na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. 

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: 

starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów prac. 

Ad. 4. Informacja dotycząca wniosku Dyrektor Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej 

w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zakup i montaż klimatyzatorów do gabinetów 

terapeutycznych w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej oraz zabezpieczenie na ten cel 

środków w budżecie powiatu. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach omówiła informację dotyczącą 

wniosku Dyrektor Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na 

zakup i montaż klimatyzatorów do gabinetów terapeutycznych w Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej oraz zabezpieczenie na ten cel środków w budżecie powiatu.  

Pani Naczelnik oznajmiła, że Dyrektor Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Stalowej Woli 

zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na zakup i montaż 

klimatyzatorów do gabinetów terapeutycznych w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej oraz 

zabezpieczenie na ten cel środków w budżecie powiatu. Pani Naczelnik Alicja Mach 

poinformowała, że poradnia posiada 21 gabinetów terapeutycznych oraz 3 gabinety 

administracyjne. Poinformowała również, że koszt zakupu i montażu klimatyzacji w jednym 



pomieszczeniu wynosi ok. 4 500 zł brutto. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu przypomniała, że podczas posiedzenia w dniu 

10 czerwca 2022 r. Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią dotyczącą wniosku Dyrektor Poradni 

Psychologiczno - Pedagogicznej w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zakup nowego serwera do 

obsługi jednostki oraz zabezpieczenie na ten cel środków w budżecie powiatu. Zarząd uznał zakup 

nowego serwera do obsługi Poradni za konieczny i wyraził wolę zabezpieczenia w budżecie 

powiatu środków na pokrycie łącznego kosztu wszystkich prac – zakupu serwera, szafy 

przeznaczonej do przechowywania serwera oraz robocizny. Jednocześnie, Zarząd postanowił, że 

decyzja o zabezpieczeniu w budżecie powiatu środków na pokrycie łącznego kosztu w/w prac 

zostanie podjęta w najbliższym czasie.   

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że usługi Poradni  

Psychologiczno - Pedagogicznej w Stalowej Woli świadczone są przez cały rok szkolny 

w godzinach od 7.00 do 19.00, natomiast w okresie wakacyjnym w godzinach od 7.00 do 15.00. 

Wywiązała się rozmowa pomiędzy Zarządem Powiatu, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia 

Powiatu Alicją Mach oraz Skarbnik Powiatu Elżbietą Kulpą. Starosta Janusz Zarzeczny wyraził 

opinię, że w obecnej chwili priorytet stanowi  zakup nowego serwera do obsługi Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Stalowej Woli oraz zabezpieczenie w budżecie powiatu środków 

na pokrycie łącznego kosztu wszystkich prac – zakupu serwera, szafy przeznaczonej do 

przechowywania serwera oraz robocizny. Zarząd Powiatu postanowił, że sprawa zakupu 

i montażu klimatyzatorów do gabinetów terapeutycznych w Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej oraz zabezpieczenia na ten cel środków w budżecie powiatu zostanie 

rozstrzygnięta w innym terminie. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją dotyczącą wniosku Dyrektor Poradni 

Psychologiczno - Pedagogicznej w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na zakup i montaż 

klimatyzatorów do gabinetów terapeutycznych w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej oraz 

zabezpieczenie na ten cel środków w budżecie powiatu. Zarząd postanowił, że sprawa zakupu 

i montażu klimatyzatorów do gabinetów terapeutycznych w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

oraz zabezpieczenia na ten cel środków w budżecie powiatu zostanie rozstrzygnięta w innym 

terminie. 

Ad. 5. Opinia dotycząca wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki 

w Stalowej Woli o zabezpieczenie środków finansowych na wymianę wykładziny 

podłogowej w auli w/w zespołu szkół. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach przedstawiła opinię dotyczącą 

wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli o zabezpieczenie 

środków finansowych na wymianę wykładziny podłogowej w auli w/w zespołu szkół. 

Pani Naczelnik oznajmiła, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu 

Powiatu z wnioskiem o zabezpieczenie środków finansowych na wymianę wykładziny 

podłogowej w auli Zespołu Szkół Nr 2, której stan techniczny jest bardzo zły. Pani Naczelnik 

poinformowała, że w wyniku kontroli przeprowadzonej przez Państwowego Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego w Stalowej Woli oraz na podstawie treści protokołu pokontrolnego 

stwierdzono uchybienie w postaci  zniszczonej powierzchni wykładziny, co stanowi naruszenie 

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej i Sportu w sprawie bezpieczeństwa i higieny w 

publicznych i niepublicznych szkołach i placówkach. Stwierdziła, że wykładzina podłogowa w auli 

Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli musi zostać wymieniona. 

Poinformowała, że koszty wymiany wykładziny wynoszą ok. 50 000,00 zł brutto. Starosta Janusz 

Zarzeczny stwierdził, że należy bliżej przyjrzeć się kwestii zabezpieczenia środków finansowych 



na wymianę wykładziny podłogowej w auli Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej 

Woli, ponieważ inne prowadzone przez Powiat Stalowowolski jednostki organizacyjne, które 

realizują zadania związane z oświatą, również potrzebują wsparcia. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią dotyczącą wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza 

Kościuszki w Stalowej Woli o zabezpieczenie środków finansowych na wymianę wykładziny 

podłogowej w auli w/w zespołu szkół. 

Ad. 6. Opinia dotycząca wniosku Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli 

o zabezpieczenie środków w budżecie Powiatu na malowanie ścian oraz remont parkietów 

w salach lekcyjnych i korytarzu drugiego piętra. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach przedstawiła opinię dotyczącą 

wniosku Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli o zabezpieczenie środków 

w budżecie Powiatu na malowanie ścian oraz remont parkietów w salach lekcyjnych i korytarzu 

drugiego piętra. Pani Naczelnik oznajmiła, że Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej 

Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o zabezpieczenie środków w budżecie Powiatu 

na malowanie ścian oraz remont parkietów w salach lekcyjnych i korytarzu drugiego piętra, które 

miałyby zostać wykonane w trakcie przerwy wakacyjnej. Pani Naczelnik poinformowała, że 

zalecenia pokontrolne wydane przez Powiatową Stację Sanitarno-Epidemiologiczną w Stalowej 

Woli oraz decyzja stwierdzająca zły stan techniczny podłóg drewnianych nakładają obowiązek 

usunięcia uchybień w postaci doprowadzenia podłóg do odpowiedniego stanu techniczno-

sanitarnego. Zaproponowała, aby zabezpieczyć w budżecie powiatu środki w wysokości 

przynajmniej 40 000 złotych, które umożliwiłyby przynajmniej wykonanie prac na korytarzu 

drugiego piętra I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli. Starosta Janusz Zarzeczny 

stwierdził, że władze Powiatu Stalowowolskiego muszą, gdy pojawi się taka możliwość, 

przeznaczyć odpowiednie środki finansowe w związku z potrzebami jednostek organizacyjnych 

Powiatu realizujących zadania związane z oświatą. Pan Starosta wyraził również opinię, że sprawy 

związane z potrzebami jednostek organizacyjnych Powiatu Stalowowolskiego realizujących 

zadania związane z oświatą należy rozstrzygnąć w sposób kompleksowy. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z opinią dotyczącą wniosku Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego 

w Stalowej Woli o zabezpieczenie środków w budżecie Powiatu na malowanie ścian oraz remont 

parkietów w salach lekcyjnych i korytarzu drugiego piętra. 

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

wykorzystanie odcinka kanalizacji deszczowej będącej własnością Powiatu 

Stalowowolskiego. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że inwestor - firma 

PKB INWEST BUDOWA Ostwald M.P. Sp. komandytowa,  ul. Władysława Reymonta 30, 05-091 

Ząbki zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na wykorzystanie odcinka 

kanalizacji deszczowej w drodze powiatowej Nr 1027R ul. Przemysłowej, będącej własnością 

Powiatu Stalowowolskiego, w celu przeprowadzenia wód opadowych z terenu planowanej 

inwestycji pn.: „Budynek Handlowo-Usługowy wraz z zagospodarowaniem terenu i niezbędną 

infrastrukturą techniczną” – (ETAP II). Pani Naczelnik przypomniała, że Zarząd Powiatu uchwałą 

Nr 157/1039/2021 z dnia 18 listopada 2021 roku wyraził zgodę na wykorzystanie odcinka 

kanalizacji deszczowej w drodze powiatowej 1027R ul. Przemysłowej (ok. 415 m) celem 

przeprowadzenia wód opadowych z terenu planowanej inwestycji pn.: „Budowa budynku 

handlowego na terenie działki 181801-1.0003.13/41 przy ul. Przemysłowej w Stalowej Woli” – 

(ETAP I) do studni kanalizacji deszczowej położonej na działce o nr ew. 1/10 o rzędnych 

158,20/156,94, pod warunkiem przeprowadzenia wód opadowych przy zapewnieniu ich odbioru 



przez Gminę Stalowa Wola. Przypomniała również, że ilość wody opadowej z inwestycji w etapie I 

wynosiła 101,1 l/s, na co Powiat wyraził zgodę, zaznaczając jednocześnie, że możliwość 

wprowadzenia wód opadowych z kolejnego etapu inwestycji nie może zostać określona na 

obecnym etapie z uwagi na realizowane inwestycje drogowe mające znaczący wpływ na 

funkcjonowanie odprowadzenia wód opadowych z dróg publicznych, dla których w pierwszej 

kolejności winien zostać zapewniony odbiór wód opadowych przez urządzenia kanalizacji 

deszczowej. Poinformowała, że powierzchnia odwodnienia w I etapie wynosiła 0,3880 ha, zaś 

powierzchnia planowanego II etapu to 0,4785 ha, co łącznie daje 0,8665 ha. Poinformowała 

również, że odcinek drogi powiatowej ul. Przemysłowej do skrzyżowania z ul. Niezłomnych 

stanowi zlewnię o powierzchni ok. 0,6100 ha. W tym wypadku odcinek kanalizacji deszczowej 

w większym stopniu służyłby do odwodnienia terenów przyległych niż odwodnieniu drogi. 

Główny Inżynier Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Adam Sikora oznajmił, że obawy 

Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli oraz Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu dotyczące 

ewentualnego wykorzystania odcinka kanalizacji deszczowej w drodze powiatowej Nr 1027R 

ul. Przemysłowej w celu przeprowadzenia wód opadowych z terenu planowanej inwestycji 

pn.: „Budynek Handlowo-Usługowy wraz z zagospodarowaniem terenu i niezbędną infrastrukturą 

techniczną” – (ETAP II) związane są z odwodnieniem drogi i ryzykiem powrotu do sytuacji sprzed 

lat, kiedy to dochodziło do zalewania rejonu skrzyżowania ul. Niezłomnych z ul. Przemysłową. 

Pan Adam Sikora wyjaśnił, że kolektor ul. Przemysłowej posiada zrzut na wysokości skrzyżowania 

z ul. Niezłomnych, pod bocznicą kolejową, prowadzący do kolektora należącego do miasta. 

Poinformował, że miejscem decydującym o sprawności funkcjonowania odwodnienia 

ul. Przemysłowej jest przejście pod bocznicą kolejową o przekrojach 2Ø700 mm. Zwrócił uwagę, 

że ul. Przemysłowa docelowo ma składać się z dwóch jezdni, w związku z czym kanalizacja 

musiałaby obsługiwać drugą jezdnię, gdyby ta powstała. Przypomniał, że w 2020 roku została 

uzgodniona dokumentacja projektowa dla budowy kolektora kanalizacji deszczowej 

w ul. Niezłomnych DN1000 jako połączenie z kolektorem ul. Komisji Edukacji Narodowej i osiedla 

Fabrycznego. Pan Adam Sikora poinformował, że inwestor -  firma PKB INWEST BUDOWA Ostwald 

M.P. Sp. komandytowa,  ul. Władysława Reymonta 30, 05-091 Ząbki, w związku z planowaną 

inwestycją pn.: „Budynek Handlowo-Usługowy wraz z zagospodarowaniem terenu i niezbędną 

infrastrukturą techniczną” – (ETAP II) zamierza wybudować zbiorniki będące w stanie odebrać 

opad 300 l/s w przypadku deszczu trwającego 30 minut. Pan Adam Sikora poinformował, że 

zbiorniki wybudowane w ramach inwestycji pn.: „Budowa budynku handlowego na terenie działki 

181801-1.0003.13/41 przy ul. Przemysłowej w Stalowej Woli” – (ETAP I) mają pojemność 180 m3, 

natomiast zbiorniki, które mają zostać wybudowane w ramach planowanej inwestycji pn.: 

„Budynek Handlowo-Usługowy wraz z zagospodarowaniem terenu i niezbędną infrastrukturą 

techniczną” – (ETAP II) mają mieć pojemność 210 m3. Pan Adam Sikora zwrócił uwagę, że 

w przypadku wyrażenia przez Zarząd Powiatu zgody  na wykorzystanie odcinka kanalizacji 

deszczowej w drodze powiatowej Nr 1027R ul. Przemysłowej stanowiącej własność Powiatu 

Stalowowolskiego celem przeprowadzenia wód opadowych z terenu planowanej inwestycji pn.: 

„Budynek Handlowo-Usługowy wraz z zagospodarowaniem terenu i niezbędną infrastrukturą 

techniczną” – (ETAP II), w/w zbiorniki będą mogły pomieścić łącznie prawie 400 m3 wód 

opadowych. Poinformował, że zgodnie z warunkiem ustalonym przez Miasto Stalowa Wola, wody 

opadowe z w/w zbiorników mają być pompowane w ilości 5 l/s. Poinformował również, że 

pompowanie wód opadowych z tych zbiorników trwałoby 22 godziny. Wyjaśnił, że w sytuacji 

powtarzających się w krótkim czasie opadów deszczu, pompy pracowałyby cały czas, aby opróżnić 

zbiorniki. Powiedział, że jeśli właściwy kolektor nie będzie w stanie odebrać wód opadowych, 

dojdzie do wypłynięcia tych wód na powierzchnię. 



Starosta Janusz Zarzeczny poprosił, aby zaprosić do udziału w posiedzeniu projektanta 
pracującego dla firmy PKB INWEST BUDOWA Ostwald M.P. Sp. komandytowa,  ul. Władysława 
Reymonta 30, 05-091 Ząbki. 

Projektant pracujący dla firmy PKB INWEST BUDOWA Ostwald M.P. Sp. komandytowa,  
ul. Władysława Reymonta 30, 05-091 Ząbki pojawił się na posiedzeniu. 

Wyżej wymieniony wyjaśnił, że inwestor aktualnie wnioskuje o zwiększenie zlewni  
z wykorzystaniem przyłącza, które zostało już zaprojektowane i uprawomocnione. Poinformował, 
że wody opadowe mają być retencjonowane w retencji kanałowej i zbiorniku szczelnym, na działce 
inwestora, przy maksymalnym natężeniu 300 l/s na hektar. Poinformował również, że wody 
opadowe mogą być retencjonowane na działce inwestora przez minimum 30 minut bez odpływu 
do kolektora. Ponadto, poinformował że zbiorniki retencjonujące wody opadowe będą opróżniane 
w ilości 5 l/s. Wyraził opinię, że wody opadowe odprowadzane z działki inwestora nie przyczynią 
się do przepełnienia kolektora będącego własnością Powiatu Stalowowolskiego, ponieważ ze 
względów technicznych nie jest możliwe, aby wody opadowe retencjonowane na działce 
inwestora przepłynęły do kolektora w większej ilości niż przewidziana w projekcie. 
Poinformował, że w przypadku braku zgody Zarządu Powiatu na wykorzystanie odcinka 
kanalizacji deszczowej w drodze powiatowej Nr 1027R ul. Przemysłowej stanowiącej własność 
Powiatu Stalowowolskiego celem przeprowadzenia wód opadowych z terenu planowanej 
inwestycji, nie będzie istniała żadna inna możliwość odprowadzania wód opadowych z działki 
inwestora. Wyjaśnił, że jest to związane z postanowieniami zawartymi w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego. Wywiązała się rozmowa pomiędzy Głównym Inżynierem 
Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Adamem Sikorą a projektantem pracującym dla 
inwestora. Podczas rozmowy, projektant stwierdził, że wody opadowe odprowadzane z terenu 
planowanej inwestycji nie spowodują zaburzeń w funkcjonowaniu okolicznej sieci kanalizacji. 
Główny Inżynier Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Adam Sikora wyraził obawę, że 
w sytuacji, gdy pompownia znajdująca się na działce inwestora uruchomi się w wyniku 
wypełnienia zbiornika przez wody opadowe a kolektor będzie pełny i nie będzie w stanie odebrać 
pompowanej wody, dojdzie do zalania jezdni. Projektant pracujący dla firmy PKB INWEST 
BUDOWA Ostwald M.P. Sp. komandytowa,  ul. Władysława Reymonta 30, 05-091 Ząbki 
odpowiedział, że pompa może posiadać zabezpieczenie maksymalnego napływu na siebie, które 
w odpowiednim momencie spowoduje wyłączenie pompowni. Powiedział, że nie można 
wykluczyć sytuacji, w których droga powiatowa ulegnie zalaniu przez wody opadowe, jednakże 
nie nastąpi to w wyniku przepływu wód opadowych z działki inwestora. Stwierdził, że 
w przypadku niewyrażenia przez Zarząd Powiatu zgody na wykorzystanie odcinka kanalizacji 
deszczowej w drodze powiatowej Nr 1027R ul. Przemysłowej stanowiącej własność Powiatu 
Stalowowolskiego celem przeprowadzenia wód opadowych z terenu planowanej inwestycji, nie 
będą istniały inne możliwości techniczne utworzenia przyłącza odprowadzającego wody opadowe 
z działki inwestora. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że Zarząd Powiatu dokona 
rozstrzygnięcia w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie odcinka kanalizacji deszczowej w 
drodze powiatowej Nr 1027R ul. Przemysłowej stanowiącej własność Powiatu Stalowowolskiego 
celem przeprowadzenia wód opadowych z terenu planowanej inwestycji pn.: „Budynek 
handlowo-usługowy wraz z zagospodarowaniem terenu i niezbędną infrastrukturą 
techniczną” - (ETAP II) i udzieli inwestorowi odpowiedzi w przedmiotowej sprawie. 

Projektant pracujący dla firmy PKB INWEST BUDOWA Ostwald M.P. Sp. komandytowa,  

ul. Władysława Reymonta 30, 05-091 Ząbki opuścił posiedzenie. 

Po odbyciu dyskusji z Wicestarostą Mariuszem Sołtysem, Członkami Zarządu Powiatu, Głównym 

Inżynierem Zarządu Dróg Powiatowych w Stalowej Woli Adamem Sikorą oraz Naczelnik Wydziału 

Inwestycji i Mienia Powiatu Alicją Mach, Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie odcinka kanalizacji deszczowej 

będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 



Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 189/1257/2022 w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie 

odcinka kanalizacji deszczowej będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

Ad. 8. Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie wsparcia 

finansowego imprezy plenerowej pn. „Festiwal Rzemiosła Lasowiackiego”. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi To-

masz Wosk oznajmił, że Dyrektor Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli zwrócił się z wnio-

skiem o wsparcie finansowe imprezy plenerowej pn. „Festiwal Rzemiosła Lasowiackiego”, która 

odbędzie się w tym samym dniu co „Lasowiacki Festiwal Pierogów”tj. 17 lipca 2022 r., tyle, że na 

bocznej scenie plenerowej Miejskiego Domu Kultury. Pan Naczelnik poinformował, że „Festiwal 

Rzemiosła Lasowiackiego” jest zadaniem realizowanym w ramach Mechanizmu Finansowego Eu-

ropejskiego Obszaru Gospodarczego, a jego kontynuacja w kolejnych latach jest przewidziana do 

2034 r. Poinformował również, że w przyszłości „Festiwal Rzemiosła Lasowiackiego” będzie orga-

nizowany w terminie wrześniowym, w połączeniu z Europejskimi Dniami Dziedzictwa. Ponadto, 

poinformował, że celem „Festiwalu Rzemiosła Lasowiackiego” jest pielęgnowanie, popularyzowa-

nie oraz wzmacnianie potencjałów lokalnych rzemieślników, rękodzielników, twórców regional-

nych wyrobów artystycznych oraz innych podmiotów nawiązujących w swojej działalności do la-

sowiackiego dziedzictwa kulturowego, a także konstruowanie marki regionu lasowiackiego two-

rzonej przez Klaster Lasowiacki. Powiedział, że podczas imprezy będzie można zobaczyć pokazy 

fachu rzemieślniczego, a niektóre z nich połączone z warsztatami (kowal, bednarz, pszczelarz, 

garncarz, plecionkarz, zabawkarz, rzeźbiarz) oraz występy zaproszonych zespołów artystycznych 

z regionu. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, o jak wysokie wsparcie zwrócił się Dyrektor Miejskiego Domu 

Kultury w Stalowej Woli? Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organi-

zacjami Pozarządowymi Tomasz Wosk odpowiedział, że przewidywane wydatki związane z orga-

nizacją „Festiwalu Rzemiosła Lasowiackiego”, według podanej we wniosku Dyrektora Miejskiego 

Domu Kultury kalkulacji kosztów, zamykają się w kwocie 30 000 złotych. Pan Naczelnik poinfor-

mował, że Dyrektor Miejskiego Domu Kultury zwrócił się do Zarządu Powiatu o częściowe dofi-

nansowanie  wydatków związanych z organizacją Festiwalu, w kwocie 10 000 złotych z przezna-

czeniem na pokrycie wydatków związanych z pokazami rzemieślniczymi (8000 złotych) i zakup 

materiałów do tych pokazów (2000 złotych). Pan Naczelnik poinformował również, że Wydział 

Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi proponuje dofinanso-

wanie „Festiwalu Rzemiosła Lasowiackiego” w wysokości 8000 złotych, z przeznaczeniem na po-

kazy rzemieślnicze. 

Członek Zarządu Powiatu Andrzej Gargaś opuścił posiedzenie. 

Starosta Janusz Zarzeczny postanowił, że obejmie imprezę plenerową pn. „Festiwal Rzemiosła La-

sowiackiego” swoim honorowym patronatem. Pan Starosta zarządził głosowanie nad pozytyw-

nym rozpatrzeniem wniosku Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie 

wsparcia finansowego imprezy plenerowej pn. „Festiwal Rzemiosła Lasowiackiego” i decyzją o do-

finansowaniu Festiwalu w wysokości 8000 złotych z przeznaczeniem na pokazy rzemieślnicze. 

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli 

w sprawie wsparcia finansowego imprezy plenerowej pn. „Festiwal Rzemiosła Lasowiackiego”. Za-

rząd zadecydował o dofinansowaniu Festiwalu w wysokości 8000 złotych, z przeznaczeniem na po-

kazy rzemieślnicze. Ponadto, Pan Starosta zadecydował o objęciu imprezy swoim honorowym patro-

natem. 



Ad. 9. Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie wsparcia 

finansowego regionalnej imprezy plenerowej pn. „III Lasowiacki Festiwal Pierogów” oraz 

objęcia jej honorowym patronatem Starosty. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi To-

masz Wosk oznajmił, że Dyrektor Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli zwrócił się z wnio-

skiem o wsparcie finansowe regionalnej imprezy plenerowej pn. „III Lasowiacki Festiwal Piero-

gów” oraz objęcie jej honorowym patronatem Starosty. Pan Naczelnik przypomniał, że „Laso-

wiacki Festiwal Pierogów” jest wydarzeniem o charakterze folklorystycznym, które zaistniało po 

raz pierwszy w 2017 r. Poinformował, że tegoroczna edycja odbędzie się w niedzielę 17 lipca 2022 

r. na Placu Piłsudskiego przed Miejskim Domem Kultury, a jej głównym celem jest promocja regio-

nalnego dziedzictwa kulturowego – lasowiackiego folkloru i kulinariów, a tym samym promocja 

Powiatu Stalowowolskiego. Podczas „III Lasowiackiego Festiwalu Pierogów”, wcześniej zgłoszone 

koła gospodyń wiejskich oraz restauratorzy z terenu południowo-wschodniej Polski, wezmą 

udział w konkursie kulinarnym o „Złotą Misę”, do którego będą mogli zgłosić tylko jeden własno-

ręcznie wykonany rodzaj pierogów, będący ich własnym produktem, opartym na lokalnej tradycji 

i własnej recepturze. Pan Naczelnik Tomasz Wosk oznajmił, że w programie Festiwalu nie zabrak-

nie atrakcji, a główną z nich będzie pokaz kulinarny z udziałem znanego kucharza i szefa kuchni 

Jakuba Kuronia. Poinformował, że przewidywane wydatki związane z organizacją „III Lasowiac-

kiego Festiwalu Pierogów”, według podanej we wniosku Dyrektora  Miejskiego Domu Kultury w 

Stalowej Woli kalkulacji kosztów, zamykają się w kwocie 44 840 złotych. Poinformował również, 

że Dyrektor Miejskiego Domu Kultury zwrócił się do Zarządu Powiatu o dofinansowanie „III Laso-

wiackiego Festiwalu Pierogów”, w wysokości 10 000 złotych. Pan Naczelnik sprecyzował, że przy-

znane środki zostaną przeznaczone na zakup nagród dla zwycięzców konkursu kulinarnego, w 

kategorii koła gospodyń wiejskich (3000 złotych) oraz na zwrot wydatków ich udziału w Festiwalu 

(1000 złotych), a także na pokrycie pokazu Jakuba Kuronia. Poinformował, że Wydział Promocji, 

Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi proponuje wsparcie finansowe 

Festiwalu w wysokości wnioskowanej przez Dyrektora Miejskiego Domu Kultury tj.: 10 000 zło-

tych, z przeznaczeniem na zakup nagród dla zwycięzców konkursu kulinarnego, w kategorii koła 

gospodyń wiejskich oraz na zwrot wydatków ich udziału w Festiwalu, a także na pokrycie pokazu 

Jakuba Kuronia. 

Starosta Janusz Zarzeczny postanowił, że obejmie „III Lasowiacki Festiwal Pierogów” swoim ho-

norowym patronatem. Pan Starosta zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem wnio-

sku  Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie wsparcia finansowego regio-

nalnej imprezy plenerowej pn. „III Lasowiacki Festiwal Pierogów” oraz objęcia jej honorowym pa-

tronatem Starosty, a także decyzją o wsparciu finansowym Festiwalu w wysokości wnioskowanej 

przez Dyrektora Miejskiego Domu Kultury tj. 10 000 złotych, z przeznaczeniem na zakup nagród 

dla zwycięzców konkursu kulinarnego, w kategorii koła gospodyń wiejskich oraz na zwrot wydat-

ków ich udziału w Festiwalu, a także na pokrycie pokazu Jakuba Kuronia. Głosy: za – 4, przeciw – 

0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli 

w sprawie wsparcia finansowego regionalnej imprezy plenerowej pn. „III Lasowiacki Festiwal Piero-

gów” oraz objęcia jej honorowym patronatem Starosty. Zarząd zadecydował o wsparciu finansowym 

Festiwalu w wysokości wnioskowanej przez Dyrektora Miejskiego Domu Kultury tj. 10 000 złotych, z 

przeznaczeniem na zakup nagród dla zwycięzców konkursu kulinarnego, w kategorii koła gospodyń 

wiejskich oraz na zwrot wydatków ich udziału w Festiwalu, a także na pokrycie pokazu Jakuba Ku-

ronia. Ponadto, Pan Starosta zadecydował o objęciu „III Lasowiackiego Festiwalu Pierogów” swoim 

honorowym patronatem. 



Ad. 10. Wniosek Zarządu Terenowego Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego 

Policjantów Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli w sprawie wsparcia finansowego 

spotkania z okazji Święta Policji. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi To-

masz Wosk oznajmił, że Przewodniczący Zarządu Terenowego Niezależnego Samorządnego 

Związku Zawodowego Policjantów Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli zwrócił się 

z prośbą o wsparcie finansowe organizacji spotkania z okazji Święta Policji, które odbędzie się 22 

lipca 2022 roku. Pan Naczelnik Tomasz Wosk poinformował, że spotkanie zostanie zorganizowane 

w miejscowości Obojna, na terenie ośrodka turystycznego „Spichlerz w Madejówce” 22 lipca 2022 

r. Poinformował również, że Wydział Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Po-

zarządowymi proponuje, aby Zarząd Powiatu pozytywnie przychylił się do wniosku, zadecydował 

o wsparciu finansowym organizacji spotkania z okazji Święta Policji i przeznaczył  2000 złotych 

na wynajem sali. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku  Zarządu Terenowego Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego Policjantów 

Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli w sprawie wsparcia finansowego spotkania z okazji 

Święta Policji, pozytywnym przychyleniem się do wniosku, decyzją o wsparciu finansowym orga-

nizacji spotkania i przeznaczeniu 2000 złotych na wynajem sali. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzy-

mujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Zarządu Terenowego Niezależnego Samorządnego 

Związku Zawodowego Policjantów Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli w sprawie wsparcia 

finansowego spotkania z okazji Święta Policji. Zarząd Powiatu pozytywnie przychylił się do wniosku, 

postanowił wesprzeć finansowo organizację spotkania i przeznaczyć 2000 złotych na wynajem sali. 

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy finan-

sowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie 

kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elemen-

tów zawierających azbest. 

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowo-

wolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i uniesz-

kodliwianiem elementów zawierających azbest. Pan Starosta zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 189/1258/2022 w sprawie przyznania pomocy finansowej w for-

mie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji 

związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

Ad. 12. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2022 rok. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2022 rok. Starosta Janusz Zarzeczny za-

rządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 189/1259/2022 w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowo-

wolskiego na 2022 rok. 

Ad. 13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie opracowania planu finanso-

wego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samo-

rządu terytorialnego odrębnymi ustawami na rok 2022. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła załączniki do projektu uchwały Zarządu Powiatu Stalo-

wowolskiego w sprawie opracowania planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej 



oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu terytorialnego odrębnymi ustawami na rok 

2022. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. Głosy: za – 4, prze-

ciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 189/1260/2022 w sprawie opracowania planu finansowego za-

dań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu terytorial-

nego odrębnymi ustawami na rok 2022. 

Ad. 14. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany planu finansowego 

dla wydzielonego rachunku- Funduszu Pomocy. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa wyjaśniła, że plan finansowy dochodów dla wydzielonego ra-

chunku - Funduszu Pomocy na rok 2022, stanowiący załącznik Nr 1 do projektu uchwały Zarządu 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku- 

Funduszu Pomocy oraz plan finansowy wydatków dla wydzielonego rachunku - Funduszu Pomocy 

na rok 2022, stanowiący załącznik  Nr 2 do w/w projektu uchwały dotyczą dofinansowania zadań 

edukacyjnych, związanych z kształceniem w jednostkach oświatowych prowadzonych przez Po-

wiat Stalowowolski dzieci, które przybyły do Polski z Ukrainy. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 189/1261/2022 w sprawie zmiany planu finansowego dla wy-

dzielonego rachunku - Funduszu Pomocy. 

Ad. 15. Wniosek Placówki Interwencyjnej dla Dzieci i Młodzieży w Stalowej Woli prowadzo-

nej przez Stowarzyszenie Opieki Nad Dziećmi Oratorium Im. bł. ks. Bronisława Markiewi-

cza w Stalowej Woli o zwiększenie kwoty dotacji na rok 2022. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła wniosek Placówki Interwencyjnej dla Dzieci i Mło-

dzieży w Stalowej Woli prowadzonej przez Stowarzyszenie Opieki Nad Dziećmi Oratorium Im. bł. 

ks. Bronisława Markiewicza w Stalowej Woli o zwiększenie kwoty dotacji na rok 2022. Pani Skarb-

nik omówiła sytuację finansową  Placówki. Zaproponowała, aby Zarząd Powiatu decyzję dotyczącą 

zwiększenia kwoty dotacji dla w/w placówki interwencyjnej  podjął w ostatnim kwartale bieżą-

cego roku, po zapoznaniu się ze sprawozdaniem placówki za I półrocze 2022 roku i innymi danymi 

dotyczącymi jej sytuacji finansowej. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad postano-

wieniem o podjęciu w ostatnim kwartale bieżącego roku, po zapoznaniu się ze sprawozdaniem 

w/w placówki za I półrocze 2022 roku i innymi danymi dotyczącymi jej sytuacji finansowej, decy-

zji dotyczącej  zwiększenia kwoty dotacji dla placówki interwencyjnej. Głosy: za – 4, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Placówki Interwencyjnej dla Dzieci i Młodzieży w Stalowej 

Woli prowadzonej przez Stowarzyszenie Opieki Nad Dziećmi Oratorium Im. bł. ks. Bronisława Mar-

kiewicza w Stalowej Woli o zwiększenie kwoty dotacji na rok 2022. Zarząd postanowił, że decyzję 

dotyczącą zwiększenia kwoty dotacji dla w/w placówki interwencyjnej  podejmie w ostatnim kwar-

tale bieżącego roku, po zapoznaniu się ze sprawozdaniem placówki za I półrocze 2022 roku i innymi 

danymi dotyczącymi jej sytuacji finansowej. 

Ad. 16. Przyjęcie protokołów: 

 - Nr 187/2022 z dnia 10 czerwca 2022 r. 

               -Nr 188/2022 z dnia 22 czerwca 2022 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

protokołu Nr 187/2022 z dnia 10 czerwca 2022 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. Pan Staro-

sta zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się 

– 0. 

Protokół Nr 187/2022 z dnia 10 czerwca 2022 r. został przyjęty. 



Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

protokołu Nr 188/2022 z dnia 22 czerwca 2022 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. Pan Staro-

sta zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się 

– 0. 

Protokół Nr 188/2022 z dnia 22 czerwca 2022 r. został przyjęty. 

Ad. 17. Wolne wnioski. 

Żadne wnioski nie zostały zgłoszone. 

Ad. 18. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie. 

Protokołował: 
Jędrzej Toman 

                          Janusz Zarzeczny 
Starosta Stalowowolski 

                                                                                                                                                                      (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


